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 Keskustellaan ajankohtaisista asioista. 
 
Esittelijä Puheenjohtaja  
 
Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 

 
Päätös Käytiin läpi ajankohtaisia asioita.  

 
Keskusteltiin siitä, että nuoret tarvitset Kemissä tiloja rauhalliseen 
opiskeluun ja ehdotuksina oli löytää tila kulttuurikeskukselta/kirjastolta. 
Keskusteltiin myös muuten nuorten vapaa-ajanviettopaikoista Kemissä ja 
mitä kehitettävää asiassa on. Keskustelussa oli mukana kaupungin vapaa-
aikapäällikkö Marke Rautiala. 
 
Kuultiin Lapin hyvinvointialueen nuorisovaltuuston kuulumisia 
puheenjohtaja Tuomas Paanasen kertomana. 
 
Kuultiin myös kaupunginhallituksen jäsenen Kalle Huuskon terveiset 
nuorille mm.kaupungin taloustilanteesta ja tulevaisuuden suunnitelmista. 


